
Zápis ze schůzky senátu 4. 12. 2019 

1. Prezentace 

a) Schránka (sešit na nápady a podněty) – umístění na U2 – 2. patro a U1 – přízemí 

b) Zlepšit třídění plastů a krabiček od mlíček – tajná hlídka bude namátkově kontrolovat  

c) Partnerská škola v Děčíně – pokračovat ve spolupráci. Zjistit informace o této škole a 

zvážit spolupráci i na bázi žáků a senátu. Poslat vánoční přání. 

2. Seznámení členů ekotýmu s výsledky spolupráce se školou v Lubenci. Informace od pana 

učitele Ďulíka – škola se zatím nebude ucházet o členství v Tereze, je to pro ně příliš 

zavazující, ale hledají způsoby, jak pomáhat přírodě a co je možné v oblasti ekologie udělat. 

 

 

3. Úkoly:  

- stanovit tajnou hlídku 

              - vyrobit vánoční přání pro děčínskou školu - zajistí Elena Kaiserová, Angelína Blehová, do 

poloviny prosince se ekotým sejde na krátkou schůzku, aby přání členové podepsali 

              - informace o děčínské škole zjistí Zdeňka Horníčková a Míša Cermanová a na příští schůzce 

budou ostatní informovat 

       5. Kontrola úkolu z minulého senátu (truhlíky s bylinkami) – děvčata z 8.B zjistila: 

           O tuto práci projevil zájem Jirka Horníček. Měl by zalévat, stříhat a starat se o truhlíky        

s bylinkami, které by měly být umístěny na okně ve školní jídelně. Jirkovi bude pomáhat Nela 

Pöschlová, oba se domluví s panem ředitelem a na příští schůzce nás seznámí s průběhem a výsledky. 

 

Úkol na leden pro všechny členy senátu: 

TEREZA nás požádala o náměty  „Příkladů dobré praxe“, které by byly motivující i pro další zájemce o 

titul Ekoškola. Členové senátu se mají zamyslet nad akcemi, které jsme realizovali a o kterých bychom 

mohli informovat ostatní.  

 

Zapsala: M. Zajíčková 

 

 

 

 

 


